
MØTEREFERAT FAU – 

AUSTRÅTT SKOLE 

Skoleåret 2019/2020 

Dato: 28.09.2020 

Kl: 19:30-21:00 

Sted: Teamsmøte 

Referent: Anne Berit Berg 

Til stede: Elin Klemp Schmidt, Sara Nevland, Cecilie Espeland Klovning, Rasmus Odland, Inger 
Brunvær Kvale, Gry Helen Raugstad, Anne Berit Berg, Torunn Gudmestad, Amanda Bell, Kjetil 
Gjerdevik.  
  
Forfall: Pia Rosnes Silverstone, Randi Hæhre, Karoline Larsen, Ola Hausken 

 

Leder: Inger Brunvær Kvale 

Nestleder: Elin Klemp Schmidt 

Kasserer: Cecile Espeland Klovning 

Referent: Anne Berit Berg 

 

Saker: 

Natteravnordning 

Initiativtaker ønsker å starte opp igjen med natteravnordningen, og det er behov for 

rekruttering! Ordningen må markedsføres bedre, slik at flere kan legge seg til Spond-gruppen for 

ordningen. Det sendes ut en orientering og oppfordring fra rektor, i Transponder. 

Hei verden markeres på skolen, med et en digital storsamling med bidrag fra alle trinn.  
Ellers oppfordres det til å bidra gjennom å vippse et beløp, i år. 
 
Elevkveld utgår, men noen trinn har allerede etablert vennegrupper på tvers trinn, som en sosial 
erstatning. 
 

 
Innspill fra trinnene: 
 

- Farlig skolevei for barn som kommer fra sentrum. Dårlig merking av at skolevei, dårlig 
belysning. Vanskelig å gjøre konkrete tiltak, men bekymringen tas videre. Det oppfordres til å 
gå sammen i grupper, gjerne bytte på å følge barna. 
Austråttveien oppleves også som kaotisk og utrygt. Det er ikke kapasitet til trafikkvakt-
ordning fra skolen. 

 
- Ønske om morgen-SFO. Rektor informerer om at morgen-SFO starter opp 12.oktober, med 

bemanning utendørs fra 7:30. Info sendes ut denne uken. 



 

Informasjon fra rektor: 

Leirskole: 7.trinn er påmeldt, 6.trinn utsettes til neste år, det er ikke økonomi til å sende begge trinn 

dette skoleåret. 

 

Hjemmeskole/Digital uke: ønsket om å teste ut hjemmeskole, ble avslått av Fylkesmannen, da 

skolen har ansvar for tilsyn med barna i skoletiden, og dette ikke vil bli tilstrekkelig ivaretatt på 

hjemmeskole.  

Skolen ønsker fortsatt å arrangere digital uke for 5.-7-trinn etter høstferien, i ukene 45 og 47-48.  

Det legges opp til en todeling av trinnene hvor noen er på uteskole i Melsheia, SI-hytta, mens den 

andre halvdelen tester ut ulike digitale løsninger i gymsalen (VR-briller, redigering, gaming). 

1.-4. skal øve på bruk av Chromebook, digitale møte osv. 

 

Svømmehall: Så fort den nye svømmehallen åpner vil undervisningen til 4.trinn legges der. I tillegg 

får 7.trinn 6-8 uker, så 6.trinn, og til slutt 5. Alle på 1.trinn vil tilbys klippekort. 

 

Økonomi: for 2021 er rammene for skolen satt til 97%, altså 3 % lavere enn et allerede stramt 

budsjett. Foreløpig er budsjett i balanse i år. 

 

Nasjonale prøver: 5.trinn har gjennomført. Snittet ligger på, eller litt høyere enn 

landsgjennomsnittet. 

 

Endring av klassestruktur: Det legges opp til omrokkering på 4.trinn før de begynner i 5., slik det ble 

gjort i år, men ingenting er bestemt.   

Mindre justeringer på 1.trinn blir gjort etter høstferien. 

 

Transponder meldingsbok: Overgangen har gått bra. Husk å skille på om det er en generell 

melding/info som skal sendes, eller om det er et fravær som skal registreres, da brukes 

fraværsmelding.  

 

Neste møte blir på skolen, det kalles også inn til SU/SMU, som avholdes i forkant. 

 


